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2013 Clubs Series Awards  
 
Club Categories 
 
For each Series there are a number of female and male Club categories as follows: 
 

 Duathlon Series  – Tri Kids & Junior and Adult 
 Aquathon Series  – Tri Kids & Junior and Adult 
 Triathlon Series  – Tri Kids & Junior and Adult 

 
AND 
Overall Club Series Award 
 
Remarks: -  
1. Tri Kids (age 8-15) is considered as one single category. 
2. Junior (age 16-19) is considered as one single category. 
3. Adults (age 20 or above) is considered as one single category. 
4. For there to be an award, there must have been held at least 3 races in that series.  In 

the event two or less races are held for whatever reason, there will not be any an award 
(all categories) for that Series. 

5. Only members of Tri HK Affiliated Clubs who are also members of the HKTriA by the time 
of entering the race will be eligible for the purpose of the Club Award. 

6. Scores obtained by all Clubs members participated in all the events (excluding School 
Aquathon) organized by Tri HK during this year will contribute towards to the Overall 
Club Series Award. 

7. Scores obtained by athletes racing in the Elite category or member of the 
National/Regional Squad will not contribute towards the Club scores. 

 
 
Club Series Ranking 
 
The ranking methodology is as follows: 

 Individuals are not allowed to change the Club they represent during the year, 
although they may start or stop representing a Club during a year; 

 Individuals may only contribute to their Club’s ranking subsequent to the HKTriA being 
notified of such membership – ranking points will not be allocated retrospectively; 

 Clubs will only included in the rankings subsequent to affiliation to the HKTriA and the 
payment of any affiliation fees due – ranking points will not be allocated 
retrospectively; 

 The winner in each Club category in each race will be awarded Club ranking points 
equal to the number of eligible finishers; 

 Club ranking points awarded for each subsequent eligible finisher in each category in 
each race will be one less until the last finisher, who will get one point, with the 
exception that for Clubs with more than eight eligible finishers in a Club category the 
Club ranking points awarded to the ninth fastest finisher onwards will be reduced to 
one point. 

 
Club Awards 
 
 The Top 3 Clubs in each Club category of each Series will be presented with an award. 
 Overall Club Series Awards will be presented to top 3 affiliated clubs (combine Tri Kids,  

Junior and Adult points) 
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2013 屬會聯賽獎 

獎項組別 

除原有之各聯賽獎項以外，屬會聯賽獎均設有以下之男子及女子組別獎項: 

 

陸上兩項鐵人聯賽 小鐵人、青年及成人組 

水陸兩項鐵人聯賽 小鐵人、青年及成人組 

三項鐵人聯賽 小鐵人、青年及成人組 

 

及屬會全年大獎 

 
備注: 

1. 小鐵人組別 (年齡8-15歲) 列為單一組別 

2. 青年組別 (年齡 16-19 歲) 列為單一組別 

3. 成人組別 (年齡 20 歲或以上) 列為單一組別 

4. 聯賽獎計算必須包括最少3場賽事, 無論基於任何原因令至兩場或以上比賽取消，本年度將

不設該項屬會聯賽獎。 

5. 所有三項鐵人屬會會員亦須於比賽報名時為香港三鐵人總會會員方為合資格而被

計算在屬會聯賽獎內 

6. 屬會全年大獎將計算香港三項鐵人總會本年度舉辦所有賽事(校際水陸鐵人賽除外)

中該屬會所有會員之成績總和。 

7. 參加精英組別之運動員地區集訓隊成員及港隊隊員所取之得分，均不會被計算於屬

會聯賽獎項內。 

。 

屬會聯賽排名 

計分制度如下： 

 屬會會員可於年中任何時間加入或終止其屬會運動員代表身份，唯該會員不可於年中

轉換更改其所原本所代表屬會之比賽身份； 

 比賽分數只會基於會員資料表上所顯示之屬會而計算，如有任何更正亦只接受不遲於

提交賽事報名表時向本會提出，成績公佈後將絕不會接受任何更正； 

 此排名榜只供合資格之屬會參加，未達到屬會基本要求之屬會將不被計算在內； 

 於每場賽事中每一屬會組別得獎之代表之分數，將根據該組別合資格完成賽事之參賽

人數給予所得分數； 

 其後每名運動員之分數減一, 直至最後一名完成者之分數為一. 各屬會之第九名或以

後之得分運動員除外, 各屬會之第九名或以後之得分運動員分數將減至一 

 

屬會聯賽獎項 

 每項聯賽比賽項目中均設有屬會聯賽獎項前三名。 

 屬會全年大獎亦會頒發獎項予最高得分之前三名。 


